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„Vrchol drzosti a arogance vůči občanům.“ Rédová se
vyjádřila k návrhu změny důchodové reformy

42tcen.com/entry/vrchol-drzosti-a-arogance-vuci-obcanum-redova-se-vyjadrila-k-navrhu-zmeny-duchodove-
reformy

Zdravotní sestra Petra Rédová (uskupení Stačilo!) se vyslovila k
průzkumu duševního zdraví uprchlíků v České republice. Promluvila
o kandidátovi v senátních volbách Jaroslavu Komínkovi a vládou
předložené reformě permanentního růstu důchodového věku.

Paní Rédová, do druhého kola senátních voleb postoupil
Jaroslav Komínek. Jaké současné zákony by se měl podle Vás
jako zástupce koalice Stačilo! snažit změnit?

Petra Rédová: Jarda Komínek je zkušený komunální a krajský
politik, který je svým voličům blízko už osmnáct let. Pokud se
dostane do senátu, nemám vůbec obavy, že by nevěděl, co
potřebuje jeho region a co si přejí jeho voliči. V tomto ohledu je
mnohem zkušenější než já. Bude v senátu hlasem obyčejných lidí a
svůj kus práce tam odvede.

Já mu jen popřeju hodně štěstí ve druhém kole a doufám, že mu
budu moci v sobotu odpoledne blahopřát.

Koaliční politici předložili změnu k zákonu o důchodech, podle
níž se věk odchodu do penze může postupně a pomalu
odsouvat do nekonečna a nebude souviset s průměrným věkem
člověka. Co na tento návrh říkáte?

Politici, kteří tohle předložili, nemají tušení, co je manuální práce.
Považuji to za vrchol drzosti a arogance vůči našim občanům.
Zapomínají, že jsou placeni z našich peněz a mají sloužit nám.
Věřím, že „pány politiky“ brzy vyměníme a budeme se snažit o
nápravu toho, co oni zpackali. Naši občané pracují tvrdě, aby si
mohli užít důchodu, ale naši politici jim naznačují, že mají právo jen
pracovat, nikoliv odpočívat, natož se těšit zaslouženému důchodu.
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Co si myslíte o návrhu premiéra na odvolání ministra Bartoše z
funkce ministra? Může to podle Vás vést k odchodu Pirátů z
koalice, nebo tímto krokem Piráti pouze straší své koaliční
partnery?

Ivan Bartoš je kapitola sama o sobě. Vůbec nechápu, jak se stal
ministrem. Problematice nerozuměl a dokazoval to v každodenním
chodu své funkce. Měl být odvolán dávno. Celá ta skupina Pirátů
jsou jen idealisté, kterým se nechce pracovat, nerozumí věcem, ale
dokonale poklonkují. Digitalizace stavebního zákona je průšvih nad
všechny průšvihy.

Jejich mentalitě odpovídá i jejich nevyzrálé chování a arogance vůči
opozičním názorům.

Výzkum Národního institutu SYRI odhalil, že více než 41 procent
ukrajinských uprchlíků trpí středně těžkou nebo těžkou depresí
a více než 23 procent středně těžkou nebo těžkou úzkostí.
Významná část dotázaných tyto problémy prakticky neřeší.
Může to podle Vás ohrozit společnost nebo ji významně ovlivnit
v budoucnu?

Upřímně bych byla ráda, kdyby někdo udělal průzkum našich
občanů. Jsem už unavená, jak se neustále řeší Ukrajina na úkor
naší země a našich občanů. Myslíte, že naši občané nemají
deprese, když tvrdě pracují a pak vidí, jaké dávky a podporu
dostávají lidé z Ukrajiny? Rozumím těm, kteří sem přišli a integrovali
se, pracují a snaží se, že jim chybí rodina. Ale nemám pochopení
pro ty, kteří nás zneužívají, útočí na naše občany, hajlují a
přivlastňují si naši zemi. Zkuste se zeptat Srbů, zda dělal někdo
průzkum, když jsme je humanitárně bombardovali. Už bylo dost
Ukrajiny, je čas na naše občany.

 
 


